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POĽSKO/RUSKO: Zástupcovia varšavskej radnice v sprievode polície vtrhli do areálu školy
pri Veľvyslanectve Ruskej federácie.

Do budovy školy veľvyslanectva, ktorá sa nachádza na ulici Kielce v poľskej metropole, dorazila podľa
agentúry RIA Novosti najskôr skupina poľských predstaviteľov a príslušníkov bezpečnosti. Po
odmietnutí otvoriť dvere ich začali vylamovať.

„Po rozbití brány a vstupe do školy na ruskom veľvyslanectve vo Varšave poľské úrady
zablokovali bránu reťazou so zámkom, aby nebolo možné vyniesť majetok,“ uvádza sa v
publikácii.

Votrelci zavesili na dvere nový zámok a dovnútra pustili len zamestnancov veľvyslanectva s
diplomatickým statusom.

Včera, 28. apríla, poľské ministerstvo zahraničných vecí iniciovalo proces zabavenia ruských
nehnuteľností, ktoré „sa nevyužívajú na diplomatické a konzulárne účely“, vrátane školy na ruskom
veľvyslanectve vo Varšave.

Poľská strana tvrdí, že Rusko nelegálne okupuje niektoré nehnuteľnosti vo Varšave. Preto ich treba
odovzdať „zákonnému vlastníkovi“ – Štátnej pokladnici, ktorá do týchto objektov umiestni
ukrajinských utečencov.

Ruský veľvyslanec vo Varšave Andreev: Poľské úrady budú protestovať proti
zabaveniu školy
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Moskva bude protestovať vo Varšave kvôli zabaveniu školy na ruskom veľvyslanectve, povedal pre
RIA Novosti šéf diplomatickej misie Sergej Andrejev.
“Kvalifikácia je jednoznačná – ide o nezákonný postup, porušenie Viedenského dohovoru v
diplomatických stykoch. Prirodzene, budeme protestovať,” povedal.

Počínanie poľských úradov nezostane podľa veľvyslanca bez odozvy.

“Aká to bude reakcia – nechcem predvídať. Rozhodnutie o tejto veci padne v centre,” povedal
diplomat a opäť zdôraznil, že ide o nezákonný čin – inváziu na územie diplomatické zariadenie.
Andreev priznal, že v takýchto podmienkach škola nemôže fungovať, ale nájde sa pre ňu iné miesto.
«
“Naďalej bude pôsobiť v iných priestoroch diplomatickej misie. Zabezpečené bude bežné ukončenie
akademického roka, zloženie skúšok,” uzavrel diplomat.
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